
 

 

On behalf of the Austria Ski Association (ÖSV), the Styrian Ski Association (STSV) and the SU 
HAUS/Ennstal Organizing Committee cordially invites your nation, as a member of the International Ski 
Federation (FIS) to participate at the International FIS Junior Snowboard PGS  (PGS and Parallel Race 
Format) 

Jun. Parallel PGS & Race Format GS 08. + 09.01.2022 
HAUS/ENNSTAL (AUT) 

      JUN CUP + (AASC Teamcup) + SNOWBOARD AUSTRIA RACE CHALLENGE 2020/21 
 

Eligible are all competitors mentioned by the national ski association with a signed FIS athlete 
declaration. The names of the competitors, the officials and  their coaches have to be mentioned on the entry 
form. In addition, we ask to obey the rules of the ICR. All athletes, officials and other representatives of National 
Associations participate at their own risk. The organizers are not liable for any damage or injuries caused or 
sustained by athletes, officials or any other person in connection with the event. 
Teilnahmeberechtigt sind die vom jeweiligen nationalen Verband gemeldeten Wettkämpfer mit unterschriebener 
FIS Athletenerklärung. Die Anmeldung hat sowohl die Wettkämpfer als auch die offiziellen und 
Servicebetreuer zu enthalten. Im Übrigen erfolgt die Austragung nach den Bestimmungen der IWO. Die 
Teilnahme erfolgt für alle Athleten, Offizielle und andere Mitglieder der nationalen Verbände auf eigenes Risiko. 
Die Veranstalter übernehmen keine Haftung für Schäden und Verletzungen der Athleten, Offiziellen und 
anderen Personen in Verbindung mit dem Wettbewerb. 
 
Organisation Veranstalter/Promoter: Sportunion HAUS/ENNSTAL/ ÖSV /STSV 
Chef OK/Chief OK | Chef-KR / Head-Referee: Christian Galler 
Rennleiter/Chief of race: Arnold Fauler Pistenchef/Chief of course: Gerhard Zettl / Mario Gruber 
Team Zeitmessung/Timing: Sepp Gruber Startrichter/Chief of start: Peter Fuchs 
Zielrichter/Chief of  finish: F. Stücklschweiger Chef Kontrollposten/chief of checkpoints: Fredi Pressl 
TD-FIS: Wolfgang Steinberger (AUT) Pistenrettung/MedicalService: Bergrettung Haus/Ennstal 
FIS Gen. Nr. 6956/6957/6958/6959  
 
Rennbüro/ Race Office 
Hauser Kaibling Seilbahnen – Talstation Arena / Chief OK: Christian Galler +43/664/4108838, 
 
Quartiere/Accomodation: 
Tourist office/ Tourismusverband Haus im Ennstal-Aich-Gössenberg / 8967 Haus im Ennstal / 
Schlossplatz 47 Tel. +43(0)3686/2234 34 - e-Mail office@haus-ennstal.at        http://www.haus.at 
 
Nennungen / Entries / Entry Fee 
FIS Jun PRG: SU HAUS/ENNSTAL, E-mail: christian.galler@gmx.at (+436644108838) mit offiziellem 
FIS- Nennformular Nennschluss: 05.01.2022, 17:00 Uhr; (COVID19 – 2G Regel) 
Pro Nennung und Rennen beträgt das Nenngeld € 30,-. Das Nenngeld inkludiert das Liftticket für den 
Renntag. Liftkarte für Trainer/Betreuer: €27,00 (Halbtag) / €35,00 Ganztag 
 
FIS JUN PRG: SU HAUS/ENNSTAL, E-mail: christian.galler@gmx.at (+436644108838) on official FIS - 
entryform, till: 05.01.2022, 17:00 Uhr (COVID19 – 2G: recovered or vaccinated) 
Entry fee € 30,- including ski pass per race and competitor / liftticket for coaches  €27,00 (halfday) / 
€35,00 (fullday) 
 
Snowboard Austria Challenge: 
Altersklassen: Kinder, Schüler I, Schüler II, Allg. Klasse, Masters (COVID19-2G); Nennung via 
Skizeit.at: Samstag: https://www.skizeit.at/races/36748  | Sonntag: https://www.skizeit.at/races/36749   
Nennschluss: 05.01,2022, 17:00 Uhr, Nenngebühr SBAC: Kinder, Schüler € 30.- (Liftticket inkl.) 
Bezahlung bar bei Nummernausgabe! Das Nenngeld inkludiert das Liftticket für den Renntag. 
  



 

 

 
 

 
 Freitag/ Friday 07.01.2022 – TCM 

18.00 Uhr TCM u. Auslosung  PGS  – Check the board and drawing lots PGS 
 

 
 Samstag/ Saturday 08.01.2022 - PGS GEN Nr.:  6656/6657 

07.15 Uhr Auffahrt Jury/ Ascending of Jury - Jury inspection 
08.15 Uhr Auffahrt Läufer/ Ascending of racers 
09.00 Uhr Streckenbesichtigung PGS (09.00 – 09.35Uhr) - Inspection PGS 
09.45 Uhr Start Qualifikation Damen/ Herren – Start Qualification Run PGS f/m 
11:00 Uhr Start Elimination PGS Damen/ Herren - Start Elimination Run PGS f/m 
12:00 Uhr Streckenbesichtigung PGS (12:00-12:30Uhr) - Inspection PGS 
12:45 Uhr Start Finale PSL Damen/ Herren - Start Finals PGS f/m 
15:30/16:00 Uhr Siegerehrung AlmArena 45min nach Rennende - Price giving ceremony @ AlmArena 45min 
 after race 
16:30 Uhr  TCM u. Auslosung PR GS nach der Siegerehrung – Check the board and drawing lots PR 
  GS after prizegiving 
 

 Sonntag / Sunday 09.01.2022 – PGS-Race Format GEN Nr.:  6658/6659 

07:15 Uhr Auffahrt Jury/ Ascending of Jury - Jury inspection 
08:15 Uhr Auffahrt Läufer/ Ascending of racers 
09:00 Uhr Streckenbesichtigung PGS-RF (09:00 – 09:30Uhr) - Inspection PGS-RF 
09:45 Uhr Start 1. Lauf Damen/ Herren – Start 1st Run PGS-RF f/m 
10:00 Uhr Streckenbesichtigung PGS-RF (10:00 – 10:30Uhr) - Inspection PGS-RF 
10:45 Uhr Start 2. Lauf Damen/ Herren - Start 2nd  Run PGS-RF f/m 
12:15 Uhr  Siegerehrung Ziel Rennstrecke 15min nach Rennende - Price giving ceremony @ finish 

area 15min after race 
 
 

ANREISE: 
https://www.hauser-kaibling.at/de/service/anreise 
 

    

PROGRAMM - AGENDA PGS & Parallel Race Format GS 



 

 

COVID-19 SITUATION 
In order to ensure the health and safety for the athletes and team personel, the LOC is working in 
accordance with the Regional and National Health regulations as well as with FIS in accordance with 
the FIS COVID-19 Prevention Organiser Guidelines together with the World Health Organisation (WHO) 
information and recommendations. The LOC and FIS Event Task Force has been established and is 
monitoring all developments. The corresponding arrangements are currently being put together in a 
separate document. This will be published and communicated by the LOC at a later stage. All 
competitors must have their own medical insurance (ICR art 212) which shall cover COVID-19 medical 
treatment expenses. Updated COVID-19 relevant medical procedures that may be required will be 
communicated whenever relevant. It will be possible to conduct COVID testings on site for onward 
travels and needed test results. 
At that point everyone connected to the event have to be recovered from COVID-19 or vaccinated or 
when picking up the accreditation. 
 
COVID-19 SITUATION 
Um die Gesundheit und Sicherheit der Athleten und des Teampersonals zu gewährleisten, arbeitet das 
LOC in Übereinstimmung mit den regionalen und nationalen Gesundheitsvorschriften. Weiters 
berücksichtigt das LOC die, Informationen und Empfehlungen der FIS COVID-19- Richtlinien für 
Organisatoren und der Weltgesundheitsorganisation (WHO). Die LOC- und FIS-Event-Task Force 
wurde eingerichtet, um alle Entwicklungen zu überwachen und entsprechend in der Veranstaltungs- 
Umsetzung zu berücksichtigen. Die entsprechenden Regelungen werden derzeit in einem separaten 
Dokument zusammengefasst. Dies wird zu einem späteren Zeitpunkt vom LOC veröffentlicht und 
kommuniziert. Alle Teilnehmer müssen über eine eigene Krankenversicherung (ICR Art. 212) verfügen, 
die die Kosten für die medizinische Behandlung nach COVID-19 abdeckt. Aktualisierte COVID-19-
relevante medizinische Verfahren, die möglicherweise erforderlich sind, werden bei Bedarf mitgeteilt. 
Es wird möglich sein, vor Ort COVID-Tests für Weiterreisen und erforderliche Testergebnisse 
durchzuführen. 
Alle die mit der Veranstaltung verbunden sind müssen genesen oder geimpft sein bei der Abholung der 
Akkreditierung. 

 


